
Põlva Lasteaed Pihlapuu hoolekogu aruanne 2018/19 

 

Põlva Lasteaia Pihlapuu hoolekogul toimus 2018/19. õppeaastal 7 koosolekut, millest 3 olid 

e- koosolekud. 

Kolm põhilisemat/suuremat teemat lisaks jooksvatele küsimustele, mida käsitleti olid: 

- Sisehindamise aruande kooskõlastamine, riskianalüüsi läbi viimine ja arengukava 

koostamise protesessis osalemine ja oma sisendite/ettepanekute andmine. 

Riskianalüüsi osas tegi hoolekogu ettepaneku aidata kaasa riskide ülevaatamisega ja 

hindamisega lasteaia ruumides. Selleks moodustati töögrupp, kes käis läbi kõik lasteaia 

rühmaruumid ja pani kirja omapoolsed tähelepanekud/ettepanekud 

parendustegevusteks. Gruppi kuulusid Kaupo Kaskla, Jaan Konks,  Gerli Oberg. 

- Õppeaasta jjooksul hoolekogu arutas läbi ja tegi otsused seoses erinevate rühmade laste 

arvu suurendamise kohta vastavalt tekkinud vajadusele. Arutletud rühmad olid - Kiisu, 

Tibu ja Kakuke (kahel korral). Kevadel vaadati ka ette juba 2019/20 õppeaastale ja 

seoses vajadusega arutati laste arvu suurusi Kiisu, Kakuke ja Tibu rühmades. 

- Õpetaja abide ja muu lasteaia abipersonali palga tõstmise võimalused. Seda teemat 

käsitleti mitmel koosolekul. Esimesel arutelu korral toimus tõsine arutelu valla esialgse 

ettepaneku üle - kohatasu tõstmise kaudu toetada palkade tõusu. Hoolekogu toetas 

antud ettepanekut. Hiljem on hoolekogu hoidnud antud teemal silma peal ja hoolekogu 

esimees on kohtunud/suhelnud antud teemal mitmeid kordi valla esindajaga. 

- Hoolekogu esindajad oselesid asutuses vabade ametikohtade täitmise 

konkursikomisjoni töös.  

- Vastavalt Põlva valla Õpeajate tunnustamise korrale  arutas hoolekogu laekunud 

ettepanekuid ja esitas kandidaadid aasta õpetaja ja aasta nooremõpetaja aunimetusega 

tunnustamiseks. 

 

Kaupo Kaskla  

Hoolekogu esimees 


